

「夢想成真基金有限公司」

捐款表格 DONATION FORM

本人現捐款支持夢想成真基金會

I would like to make a donation to Dreams Come True Foundation Limited

**個人資料 Personal Information**

姓名(先生/女士/小姐)

Name (Mr/Ms/Miss): \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Telephone no: \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_

**捐款方法 Method**

(請在適當的空格內 [✓])

閣下可以選擇贊助以下計劃:

一次性捐款 One-off donation

每月捐款 Monthly donation

本人現授權 Dreams Come True Foundation Limited (DCT) 由本人信用卡賬戶內定期扣除上述之賬款，直至本人另行通知為止。本人同意此授權書於本人之信用卡有效期後及獲續發新卡時繼續生效，並不用另行填寫授權書。(如需取消或修改，請於 7 天前通知本會)

I would like to authorize DCT to deduct the amount from my credit card a/c regularly until my further notice. Once my credit card expiry and renew, this authorization form still effective and no need to re-apply. (If any revise or cancel, please inform DCT 7 days before changed)

現金存款 Cash deposit

直接存入匯豐銀行：848-827945-838，並將入數紙傳真或電郵給我們

Direct deposit into our HSBC account: 848-827945-838, then fax or email the deposit slip to us.

支票 Cheque 號碼 no.: \_\_\_\_\_

發票銀行 Issue bank: \_\_\_\_\_

支票抬頭請寫上 Please make cheque payable to 「Dreams Come True Foundation Limited」

## 收據 Receipt

- 需要收據，一次性捐款港幣 100 元或以上，正式收據會於捐款確認後三星期內寄出

For one-off donations of HK\$100 or above, we will issue a tax-deductible receipt to you in 3 weeks upon donation confirmation.

每月捐款正式收據將於每年四月寄奉，以便報稅。

For monthly donations, we will issue a tax-deductible receipt to you at April of each year.

收據抬頭 Name of receipt: \_\_\_\_\_

(若以上捐款人不同方需填寫 Specify if differ from donor name above)

- 毋需發收據，以幫助節省行政開支 Save cost, I do not need a receipt .

※ 您所提供的資料將保密處理，只會被本會作捐款處理、寄發收據及有關捐款通訊用途

The personal data collected will be treated as strictly confidential and will be used by DCT for the purposes of donation administration, receipt issuance and related communications.

※ 本人 同意/不同意 接收 DCT 的資訊

I wish /I don't wish to received information from DCT

請填妥上述資料，寄回夢想成真基金會辦事處：中環干諾道中 19-20 號馮氏大廈 4 樓 401 室或電郵至 info@dreamscometrue.foundation.

Please complete the form and mail to RM401, 4/F, 19-20 Connaught Road, Fung House, Central or email to info@dreamscometrue.foundation

捐款人簽署

日期